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Tematem posiedzenia Komisji Edukacji była informacja Wydziału Edukacji UMK w sprawie potrzeb

remontowych i inwestycyjnych zgłaszanych przez dyrektorów szkół do przyszłorocznego budżetu miasta

oraz do Wieloletniej Prognozy Finansowej.

Wydział Edukacji przedstawił radnym do zapoznania się wykaz wszystkich potrzeb zgłaszanych

przez dyrektorów placówek oświatowych. Jak mówiła Dyrektor Wydziału Edukacji Anna

Korfel-Jasińska wniosków było ok. 300 na 318 jednostek. Jak wykazała analiza potrzeb, środki

potrzebne do sfinansowania to ponad 128 milionów zł. Przekracza to możliwości finansowe

miasta, chyba że wydatki rozłożono by na okres trzech lat.

Radni – jak powiedział przewodniczący komisji Łukasz Słoniowski – zapoznają się z uwagami

dyrektorów i będą je uwzględniać we wnioskach do zmian w budżecie na 2018 r.
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